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Besluitenlijst van het presidium van de gemeenteraad van Steenbergen van 13 

oktober 2016 

 

Aanwezig: De heer   R.P. van den Belt   voorzitter 

      

De dames:  W.A.M. Baartmans  lid 

  De heren:   J.H.F. Weerdenburg  lid 

     M.H.C.M. Lambers   lid 

     T.P.M. van Es   plaatsvervangend lid 

     L.C. Aben   plaatsvervangend lid 

     J.G.P. van Aken   plaatsvervangend lid 

     E.C. van der Spelt  lid 

 

 Mevrouw:  E.P.M. van der Meer  griffier 

 

Afwezig: De heren:  T.C.J. Huisman   lid 

    E.C. van der Spelt  lid 

    C.A.A.M. Gommeren  lid 

 

Pers: 2 

Publieke tribune: 5 

 

 

01. Opening. 

Hartelijk welkom bij deze vergadering van het presidium van de gemeenteraad van 

Steenbergen. Bijzonder welkom aan de afvaardiging van de rekenkamercommissie, de heren  

Lemmens (lid) en Acer (secretaris). 

  

De heer Van den Berge wordt in deze presidiumvergadering vervangen door De heer Van 

Aken en de Van Es vervangt de heer Huisman en de heer Gommeren wordt vervangen door 

de heer Aben. 

 

02. Vaststelling agenda. 

Geen opmerkingen over. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

03. Vaststelling van de besluitenlijst van 15 september 2016. 

De heer Lambers geeft aan dat het goed zou zijn om Radar uit te nodigen. De heer Lambers komt 

daar later op terug.  

 

04. Ingekomen stukken en mededelingen.  

Mededeling: de heer Broos heeft zijn benoeming geaccepteerd en wordt volgende week 

donderdag geïnstalleerd in de raad.  

 

Mededeling: de werkgroep bestuurlijke vernieuwing heeft een evaluatie gehouden. In 

november wordt de aanpassing van het reglement van orde verwacht waarin de werkgroep 

wordt beschreven. Volgens afspraak in de werkgroep wordt de samenstelling dan: van iedere 

fractie een lid. De voorzitter wordt dan gekozen door de raad vanuit het midden van de 

(burger)raadsleden. Het voorstel is nu om dit nu al toe te passen binnen de samenstelling. De 
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heer Van der Spelt zal dan als afgevaardigde van de fractie van D66 zitting nemen in de 

werkgroep.  

Het presidium gaat hiermee akkoord.  

 

Mededeling: er heeft zich één kandidaat gemeld voor het voorzitterschap voor de 

oordeelvormende vergaderingen (de heer Van der Spelt). De aanmeldingstermijn is inmiddels 

verlopen en er wordt een voorstel voorbereid om volgende week donderdag in de 

besluitvormende vergadering de heer Van der Spelt te benoemen.  

 

05. Kennismaken met de nieuwe leden van de rekenkamercommissie.  

De heer Remy Lemmens (lid) en Bülent Acer (secretaris) zijn aanwezig. 

Met betrekking tot het presidium wil de rekenkamercommissie de fractievoorzitters vragen om na 

te denken over thema's of ontwikkelingen die men vanuit de politiek belangrijk vindt. Het gaat 

hierbij meer om de beeldvorming bij de Rekenkamer wat er allemaal leeft binnen de gemeenteraad 

aan onderwerpen/thema's. Wellicht neemt de rekenkamer de resultaten van het overleg met het 

presidium mee naar de 'dag van de lokale rekenkamer'. 

 

De heer Lemmens vraagt hoe de raad vindt dat de RKC functioneert. Tevens vraagt hij naar 

suggesties voor onderzoeksonderwerpen.  

 

Mevrouw Baartmans geeft aan dat zij het armoedebeleid onderzocht zou willen hebben. De heer 

Lemmens geeft aan dat het onderzoek al is gestart. De heer Van Aken 

vraagt om te kijken naar de aanbesteding van het Cromwiel. Hij zou in zijn algemeen-heid het hele 

aanbestedingsbeleid onderzocht willen hebben. De heer Aben geeft aan dat hij zich aansluit bij het 

onderzoek naar het algemene aanbestedingsproces, maar niet over specifieke zaken. De heer Van 

der Spelt sluit zich aan bij de VVD m.b.t. het aanbestedingsbeleid.   

De heer Van Es geeft aan dat vaak in materiële zin wordt onderzocht en dat het ook formeel zou 

mogen zijn. De controle is vaak achteraf, hij zou graag vooraf een waarschuwing krijgen. De heer 

Weerdenburg vraagt hoe het staat met de huidige onderzoeken. Hij is geen voorstander van een 

onderzoek naar de aanbestedingen/   vergunningen en wel van de effecten naar de bezuinigingen. 

De heer Lambers vraagt naar de achtergrond van de nieuwe leden. Hij wenst wel een onderzoek 

naar de procedure rondom het Cromwiel. 

 

De voorzitter dankt de leden van de rekenkamercommissie voor het bezoek. 

  

06. Evaluatie afgelopen vergaderingen.  

Het gaat om de volgende vergaderingen: 

22 september raadsvergadering  

De heer Lambers geeft aan dat er een filmpje is uitgezonden in de vergadering en dat dat 

strijdig is met de afspraken die er zijn gemaakt. De heer Weerdenburg geeft aan dat er 

hoofdelijke stemming was gevraagd om te zien hoe de Dinteloordse raadsleden gingen 

stemmen. Dit vond hij geen goed argument om hoofdelijke stemming aan te vragen. De heer 

Van Es geeft aan dat het filmpje storend was en dat het anders is afgesproken. De heer Aben 

heeft gevraagd om het filmpje en dat moet kunnen. De heer Van Aken geeft aan dat het 

unanieme amendement een goed signaal was.  

 

Burgemeester: geeft aan dat ieder raadslid zelf een afweging mag maken waarom er 

hoofdelijke stemming werd aangevraagd. De heer Weerdenburg: het ging alleen om de 

motivatie. Burgemeester: de zaak met betrekking tot het filmpje neemt hij mee.  

 

28 september beeldvormende vergadering nota cultureel erfgoed  

Mevrouw Baartmans: vraagt of er in de werkgroep bestuurlijke vernieuwing gesproken kan 

worden over meer interactie in de beeldvormende vergaderingen. De voorzitter neemt dit 

mee naar de werkgroep bestuurlijke vernieuwing.  
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3 oktober oordeelvormende vergadering  

De heer Weerdenburg ergert zich aan de behandeling van de ingekomen stukken: soms een 

vraag, dat kan ook in het vragenhalfuur. De heer Lambers heeft zich gehouden aan het 

reglement van orde. Mevrouw Baartmans geeft aan dat de agenda niet belast moet worden 

met de ingekomen stukken die geen besluitvorming vragen. De heer Van Aken geeft aan dat 

voor sommige mensen andere onderwerpen belangrijk zijn dan voor anderen. De heer Aben 

geeft aan dat er meerdere ingekomen stukken zijn die op de agenda gezet worden zonder dat 

daar een discussie aan verbonden wordt. Vragen kunnen ook op een andere wijze gesteld 

worden. De raad zou daar kritischer naar moeten kijken. De heer Weerdenburg geeft aan dat 

hij er bezwaar tegen had dat de discussie niet ging over de geagendeerde stukken maar over 

de antwoorden op vragen. De heer Lambers geeft aan dat er over meer stukken langdurig is 

gesproken.   

De burgemeester geeft aan dat het belangrijk is dat het presidium hier met elkaar over 

spreekt. En dat het erover gaat dat er niet over het onderwerp werd gesproken. De heer Van 

Aken geeft aan vragen gesteld te hebben aan de overige raadsleden. De heer Van Es geeft 

aan dat het proces niet helder is. De heer Lambers geeft aan dat dit op de agenda stond en 

dat het legitiem is zoals het is gedaan. De heer Van der Spelt geeft aan dat er diverse 

manieren zijn om vragen beantwoord te krijgen. Mevrouw Baartmans geeft aan dat dit vaker 

gebruikt wordt om een onderwerp aan de orde te stellen.    

 

07. Vragen van de raad en verspreiding van vragen en antwoorden onder raadsleden.  

Op verzoek van de heer Huisman op de agenda gezet. 

  

De heer Huisman heeft een kaartje opgevraagd met de locatie van windmolens in en om 

Steenbergen. Hij heeft dit ontvangen met de opmerking van de gr iffie erbij dat dit verspreid 

zou worden onder alle raadsleden. De heer Huisman heeft aangegeven dat dit niet de 

bedoeling is. Hier is contact over geweest. De griffie stuurt soms informatie die door één 

fractie is gevraagd (met medeweten van die fractie) aan alle raadsleden omdat het dan 

relevante informatie is voor de hele raad. De heer Huisman geeft aan het wellicht handig is 

dat alle raadsleden alle vragen en antwoorden krijgen die circuleren. De griffie heeft hierover 

aangegeven dat de raad dan rekening dient te houden met 20 à 30 mails met vragen en 

antwoorden per maand.     

De heer Van Es geeft aan dat hierover is gesproken. Alle mails moeten gedeeld worden. 

Mevrouw Baartmans is het er niet mee eens. De heer Van der Spelt sluit zich hierbij aan. De 

heer Lambers wil zich ook aan het huidige systeem houden. De heer Weerdenburg sluit zich 

daarbij aan. Houden zoals het is.  

 

De burgemeester geeft aan dat de conclusie is dat het systeem blijft zoals het nu is.   

 

08. Rondvraag. 

Mevrouw Baartmans vraagt aandacht voor de bemensing van het scholenproject op het 

Ravelijn. De heer Aben meldt zich aan voor het scholenproject.  

 

09. Sluiting.  

De voorzitter sluit de vergadering om 20:15 uur.  

 

Aldus besloten in de vergadering van het presidium van 17 november 2016  

 

Plaatsvervangend griffier de voorzitter  

 

 

 

R.A.J. Defilet   R.P. van den Belt, MBA 
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